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1101220 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 題目 

 

    多數人像我一樣會歡迎這種駭客。有些人在職場上的心情是很

緊張的，比方說，有些公司的 CEO 成天要擔心公司的營運，這些照

片使他們的心情可以放鬆，也會使他們不再只注意自己的事情，開

始對別人比較關心。大家認為反正這些照片對電腦沒有不好的影

響，反而使每個人都變得較柔軟些，是好事一件。 
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1101220 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 參考答案 

 

    Many people, such as I, all like this kind of hackers. Some people are 

nervous about their jobs. For example, most CEOs worry too much about 

the business of their companies. These pictures would make them feel more 

relaxed and also make them not to think solely about themselves. They 

would start to pay more attention to others. People consider that these 

pictures had no bad effects on computers. On the contrary, they would 

make everyone kinder, which is a good thing. 

 

 

     

      

 

  

  


